



SCNB - Report of the Nominations Committee

MARC ROBICHAUD

Skate Canada New Brunswick

Report of the Nominations Committee

The SCNB Nominations Committee was formed according to the bylaws of Skate Canada New Brunswick, Article 9.1.2, and is composed of the following individuals:

- Marc A. Robichaud, Section Chair & Chair of the Nominations Committee
- Brigitte Donald, Member of the Capital City Skating Club
- Stéphanie Cormier, Member of the Club de patinage Malobiannah Skating Club

We authorized the posting of a Call for Nominations on the Skate Canada New Brunswick web site. The results of the call are summarized below with a summarized biography submitted by each candidate.

Nominations for SCNB Board Positions:

*For Vice Chair (elect one), 2-year term:
- Carole Thiffault*

Nominated for Vice Chair:

Carole Thiffault

I have been involved in skating as a volunteer within New Brunswick for the pasts 20 years and have participated in many areas; from parent of 2 Competitive skaters to executive member of a club, to announcer at test days, competitions, ice shows, to playing music during club ice time; to volunteering at National events. I have volunteered at many test days, many competitions both locally and nationally. By having participated in all areas of skating, this has enabled me to bring to Skate Canada New Brunswick new ideas and new challenges while keeping in mind the skaters and how this will affect them and help them out at the CanSkate, StarSkate, Synchro and Competitive levels.

National Skating Events

- Ice Operations Supervisor for Junior Nationals 2006, Eastern/Western Challenge 2006, Canadians 2012
- Announcer at Skate Canada Challenge since 2013 – Present
- Announcer at Skate Canada Canadians since 2016 – Present
- Announcer at Canada Winter Games 2019
- Upcoming Announcer at Worlds Championships 2020 N.B. Section

- Held many positions for the last 14 years (Region 5 Representative, VP Administration, VP Skating Programs and Vice Chair)

Other interests outside of Skating

- I am an employee of Lionbridge Ltd., Dieppe N.B. for the past 31 years where I have held many positions such as Production control (11 years), DTP Manager (10 years) and Process Improvement Analyst (10 years).
- I love to travel and I enjoy the summer months being outside or at the beach reading a good book!

Why volunteering for Skate Canada N.B.?

Volunteering is a way of giving to the sport, the community and also supporting your children's interests. It gives you pleasure to help others as it is so important to keep activities going and having new programs and new interests brought in. I have been volunteering for figure skating since both my daughters have been active in the sport and I truly loved being there and seeing their progress and the progress of other kids. They have both moved on now, and I still love giving my time to something that I believe in and with the support of my family I am able to do this and hope to keep at it for quite a few years to come. A quote well said: "Volunteering can be an exciting, growing, enjoyable experience. It is truly gratifying to serve a cause, practice one's ideals, work with people, solve problems, see benefits, and know one had a hand in them. --Harriet Naylor".

.....

Je suis impliquée dans le patinage comme volontaire au Nouveau-Brunswick depuis les 20 dernières années et j'ai participé dans plusieurs domaines; d'être parent de 2 patineuses compétitives à membre exécutif d'un club, à être annonceur aux journées de tests, aux compétitions, au spectacle de glace, à jouer la musique durant les sessions de patinage au club. Je me suis portée volontaire à plusieurs journées de tests, plusieurs compétitions locales et nationales. En ayant avoir participer dans plusieurs domaines de patinage, ceci m'a donné l'opportunité d'apporter à l'exécutif de Patinage Canada Nouveau-Brunswick, de nouvelles idées et de nouveaux défis tout en gardant conscience les patineurs et comment nos décisions les affecteront ou les aideront autant pour Patinage Plus, Patinage Star, Patinage Synchro et Patinage Compétitif.

Événements nationaux

- Directeur des opérations au niveau de la glace pour les Championnats Juniors 2006, les Championnats de l'est et ouest 2006, les Championnats Canadiens 2012
- Annonceur pour Défi de Patinage Canada 2013 – présent
- Annonceur pour Championnats de Patinage Canada 2016 – présent
- Annonceur aux Jeux d'Hiver du Canada 2019
- À venir Annonceur aux Championnats Mondiaux 2020

Section du Nouveau-Brunswick

- Siège à la section depuis plus the 14 ans (Représentante de la région 5, Vice-présidente Administration, Vice-présidente des Programmes et Vice-Présidente)

Autres intérêts en dehors du Patin

- Je suis une employée de Lionbridge Ltd., Dieppe N.B depuis les dernières 31 dernières années où j'ai tenu plusieurs postes dont Contrôle de la production (11 ans), Chef du département de l'édition (10 ans) et Analyste des améliorations des processus (10 ans).
- J'aime bien voyager et j'aime bien les mois d'été, être à l'extérieur ou à la plage en lisant un bon livre!

Pourquoi être bénévole au sein de Patinage Canada Nouveau-Brunswick

Faire du bénévolat est une façon de donner au sport, à la communauté et aussi être capable de supporter nos enfants et leurs intérêts. Ça te donne un sentiment de plaisir d'aider les autres car c'est très important de continuer la progression des activités et d'avoir des nouveaux programmes et d'y apporter de nouveaux intérêts. Je fais du bénévolat dans le patinage artistique depuis que mes 2 filles ont été actives dans ce sport et j'ai adoré d'être là et de voir leur progrès et le progrès des autres patineurs. Même si mes filles sont passées à d'autres intérêts, j'aime encore donner de mon temps à quelque chose que je crois en et avec le support de ma famille je suis capable de le faire et j'espère y continuer pour plusieurs autres années à venir.

*For Director Technical (elect one), 2-year term:
- Annie Aubé*

Nominated for Director Technical:

Annie Aubé

Annie est superviseure de laboratoire pour la fonderie Glencore Brunswick Smelter pour maintenant 22 ans. Elle a un diplôme en Technologie de la Chimie Industrielle du CCNB de Bathurst.

Annie a commencé ses débuts dans le monde du patinage depuis environ 15 ans en tant que bénévole au près du club de Belledune.

Elle a siégé au sein du conseil administratif du Club de patinage de Dalhousie pendant plusieurs années ayant ainsi différents rôles au cours des années; présidente, vice-présidente, trésorière et responsable des tests.

Elle fait aussi parti du conseil administratif de la Région 8 de Patinage NB depuis plusieurs années ayant comme position trésorière et responsable des tests.

En septembre 2017, elle décida de s'impliquer encore plus dans le patinage devenant ainsi spécialiste de données. Elle travaille présentement à terminer son niveau 2.

En mars 2018, elle accepta le poste de directrice administrative pour la saison 2018-2019.

*For Regional Rep (elect one), 2-year term:
- Kim Tucker*

Nominated for Regional Rep:

Kim Tucker

I have been involved in skating for the past 20 years. I have filled many roles over the years.

- Served as treasurer and President of the Nashwaaksis Skating club, from 1998 – 2008
- Co-chaired the amalgamation of Fredericton Figure skating club and NSC, Successful amalgamation in 2007-2008
- President of Capital City Skating Club, from 2008-2013
- Past President of the Capital City Skating Club 2014
- President of the Capital City Skating Club 2016 – present
- Region Chair for Region 3 2002- present
- Chair of Canada 150 – 2017
- Served as chair for many competitions held at CCSC over the past 7 years
- Region Chair Skate Canada New Brunswick Board of Directors 2018-2019
- Co-Tech Rep for Provincial Star 2019 and Spring skate 2019

Those are some of the positions I have held in the past, most recently serving on the Skate Canada New Brunswick Board as region Rep.

*For Director Administration (Elect one), 2-year term:
- No Candidates*

No nominations were received for Director Administration.

Vacancies

According to the Bylaws (8.22) of the Skate Canada New Brunswick Constitution (adopted February 20, 2016 and Amended on June 2nd, 2018):

“Where the position of a Board Member becomes vacant for whatever reason before its term is complete, the Board may appoint a qualified person to fill the vacancy until the next Annual Meeting. If there is a further year remaining in such Director’s term, an election will be held to fill the remainder of his or her term.”